
 

Vážení občané, 

v minulých dnech jste postupně obdrželi Zpravodaj obce Lukov a dotazník  a poté jste ve 
svých schránkách našli dopis od pana Vidourka. 

Z obsahu dotazníku a následného dopisu jste zřejmě zmateni. V podstatě tvrzení proti 
tvrzení bude to, zda měli opoziční zastupitelé možnost se s dotazníkem dopředu seznámit. 
Pokud jsou čestní, nepopřou, že na závěr jednání zastupitelstva obce oznámil 
místostarosta zastupitelům, že je připravován dotazník občanům a pokud mají zájem, 
mohou se s jeho obsahem seznámit. Zájem neměli!  

Na prosincovém zasedání zastupitelstva se projednával návrh rozpočtu obce Lukov na rok 
2012. Zastupitelé byli seznámeni s  jednotlivými navrhovanými položkami příjmů a výdajů 
rozpočtu. Dodatečnou opravu v rozpočtu jsem provedl proto, aby ve své podstatě 
schodkový rozpočet obce byl logicky dofinancován do výše výdajů ze zůstatku běžného 
účtu. Nikdo nezpochybňuje výši zůstatku na běžném účtu – je nakonec uveden i 
v dotazníku – ale veškeré dostupné prostředky rozpočtu plánujeme využít takto: 

 Následující roky 2012 a 2013 budou zřejmě posledními, kdy bude možné čerpat dotace 
z evropských fondů. Chceme proto těchto posledních možností využít a získat do rozpočtu 
obce dotační prostředky na některé akce, které jsou ve Zpravodaji obce uvedené.  Každá 
přiznaná dotace má samozřejmě stanoven podíl spoluúčasti žadatele. Proto bude nutné 
zapojit i zůstatek běžného účtu. 

Oč tedy vlastně jde, v čem je spor? Je pravda, že byly vynaloženy nemalé síly a prostředky 
(více než 70 tis. Kč) na projekt zasíťování lokality na Kopcích a bylo by špatné, kdyby 
dopadl stejně jako projekt na nový obecní úřad na školní zahradě (investice za 9 mil Kč), 
který stál 148  tis. Kč a vše se může hodit do koše. Když jsem přebíral funkci, ubezpečoval 
nás pan Vidourek, že není problém na tuto investici sehnat až 90 % dotací. Bohužel to není 
pravda a pan Vidourek to věděl nebo měl vědět.  Co to tedy znamená? 

• Pokud bychom chtěli realizovat spornou investiční akci „ Kopce“  celou najednou, 
musela by obec čerpat úvěr, byť cena nabízená ve výběrovém řízení bude nižší než 
cena  rozpočtová  ( 7,1 mil. Kč). 

•  Pokud bychom chtěli akci realizovat v etapách v průběhu dalších 2- 3 let, je možné 
na akci naspořit, ale muselo by se tvrdě šetřit a nebylo by možné realizovat nic 
dalšího, omezit poskytování příspěvků, atd.  

A o toto tedy ve sporu jde. Buď realizovat tuto akci třebas i postupně, ale zastavit jakýkoliv 
jiný rozvoj obce. Potom bude možné tvrdit, že se za celé 4 leté období nic neudělalo, 
jenom dokončilo to, co připravilo předchozí vedení obce. A nevyužijí se také nabízené 
možnosti čerpání dotací. 

Obrátili jsme se na Vás naším dotazníkem, abychom zjistili Vaše názory. Především to, co 
byste si přáli v obci vybudovat, co považujete za prioritní. Jsem si vědom toho, že nakonec 
bude rozhodnutí v rukách zastupitelů obce, přesto jsou Vaše názory důležité. 



Toto vyjádření je zveřejněno na webových stránkách obce  www.obec-lukov.cz a na úřední 
desce obce.  Případné dotazy jsme připraveni zodpovědět na obecním úřadě. 

V Lukově dne 29.12.2011                                                                         

Ing. Kosík, starosta obce 
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